



Protokoll styrelsemöte S16 2016-09-27

- Närvaro:** Martin Johansson Ordförande
Robin Timan Propagandamästare, tillika Sekreterare
Lasse Heemann Källarmästare
Oscar Sigurdsson Studierådsordförande
Ludvig Åkesson Programmästare
Rasha El-Manzalawy Vice Ordförande
Nick Persson Cafémästare fr.o.m §6
Rasmus Göransson Näringslivsansvarig
Desirée Ohlsson Kårkontakt TLTH
Agnes Sörliden Kårkontakt TLTH
Axel Isberg fr.o.m §11
Sebastian Karabeleski
Hunden Iris
Mattias Eklund
- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:13.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Axel Isberg, Mattias Eklund, Sebastian Karabeleski, och Hunden Iris.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötes Inget protokoll godkändes.
protokoll
- §6 Information från Agnes informerade att kåren har infört ett formulär som man
Kåren måste fylla i om man vill låna växelkassor av dem. Stora plugg-
brunchen
- §7 Information från PLD Oscar informerade att PLD och PLC ska slås ihop till en enda
PLC programledning. Han kommer återkomma med hur strukturen
blir där.
- §8 Information från **SRX**
kollegie Oscar informerade att de har kontakt med matematikinstitu-
tionens angående att de inte rättare icke-anonyma tentor.
- Penga**
Ludvig informerade att de har ätit pizza och diskuterat iZettle.



- §9 Ekonomisk status Ludvig E informerade att vi borde sluta spendera pengar. Pengar finns men vi måste se till att likviditeten håller sig runt 500.000 kr.
- §10 Styrelaktivitet med E Mötet diskuterade olika förslag. Alla är överlag positiva till att hitta på något. Martin ska prata med ordförande på E-sek om det.
- §10.1 Onlinebetalning Ludvig E har fixat så vi kan få vårt första event gratis och tycker att vi kan testa det på nollegasquen. Mötet **beslöt** att det ska testas på nollegasquen.
- §10.2 SRD-mackbiljetter Mackbiljettpriserna har ökat och det kommer påverka Oscars budget. Mötet **beslöt** att en mackbiljett också ska räcka till en macka.
- §11 Beslutsuppföljning Inget
- §12 Utskottsrapporter Finns på driven. Mötet **beslöt** att man inte får ta dricka på styrelsemöten i fortsättningen om man inte skrivit sin rapport senast kl 23:59 på söndagen innan.
- §13 Val av funktionärer Inga funktionärer valdes in.
- §14 Övrigt Ludvig E informerade att vi har en del domäner som vi betalar för men som alla pekar mot dsek.se. Vi betalar ca 1500 kr per år för dessa och han anser att det är onödiga pengar. Mötet **beslöt** att bjuda in Mattias Eklund till nästkommande möte där han kan ta med en lista på alla domäner.
- Rasmus informerade att han fortfarande inte hittat någon till att vara teknikfokusansvarig. Han har fått in anmälningar till projektgruppen dock. Han informerade också att han behöver få in funktionärer till sitt mästери.
Han har fått en förfrågan från D-chip om att de vill sätta upp reklam och undrade hur det ska hanteras. Måns informerade att vi tar 15.000 kr för det. Mötet **beslöt** att skjuta upp frågan till nästkommande möte.
- §15 Meddelanden Oscar meddelade att det är SRD-möten på onsdagar och att han ser helst att det inte läggs in event som krockar med dessa.
- §16 OFMA Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 13:00.

Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson
Ordförande